
Protokół Nr  XXXVIII/2018 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 6 września 2018 r. w sali Nr 1 Urzędu Gminy w 

Skrwilnie.  

 

 

Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 

radnych obecnych jest 14 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Nieobecny jest radny Marcin Szymański. Obecność radnych  , sołtysów i zaproszonych gości 

przedstawiają załączone do protokołu listy obecności. 

 Następnie rada w obecności 14 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji . 

Rada nie wniosła uwag do zaproponowanego przez przewodniczącego porządku obrad, który 

przedstawia się nastę0pująco:   

  

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2018 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rypińskiemu na 

realizację zadania „ Przebudowa drogi powiatowej nr 2221C Puszcza Miejska – Skrwilno 

( odcinek Klepczarnia- Skudzawy) od km 4+022 do km 5 + 222 (dł. 1,5 km)”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat związanych ze stosowaniem taryf za zbiorowe zao-

patrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach publicznych na terenie 

Gminy Skrwilno. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w 

określonych miejscach publicznych na terenie Gminy Skrwilno. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w rejonie miejscowości Szczawno, Gmina 

Skrwilno. 



8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w rejonie miejscowości Przywitowo, Gmina 

Skrwilno. 

9. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione . 

 

Ad.2. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2018 rok.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXVIII/234/18 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

 Wójt uzupełnił wypowiedź skarbnika dotyczącą udzielenia pomocy finansowej Powiatowi   

Rypińskiemu na przebudowę drogi powiatowej 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXVIII/235/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rypińskiemu na 

realizację zadania „ Przebudowa drogi powiatowej nr 2221C Puszcza Miejska – Skrwilno  

(odcinek Klepczarnia- Skudzawy) od km 4+022 do km 5 + 222 (dł. 1,5 km)”.   Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 4. 

Uzasadnienie do uchwały omówił wójt. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/236/18 w sprawie dopłat 

związanych ze stosowaniem taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 



odprowadzanie ścieków. Uchwała  wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.5. 

Wójt poinformował, że część uchwały została przez Wojewodę uchylona ponieważ nie była 

szczegółowo doprecyzowana. W związku z tym należy poprzednią uchwałę uchylić i podjąć 

nową uwzględniającą wskazówki Wojewody. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/237/18 w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach publicznych na terenie Gminy 

Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. 

Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/238/18 w sprawie 

odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach 

publicznych na terenie Gminy Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. 

 Wójt omówił procedurę tworzenia projektu miejscowego planu oraz uzsadnieni4 do 

uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie 

dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/239/18  w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w rejonie miejscowości 

Szczawno, Gmina Skrwilno , która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. 

Wójt poinformował, że procedura opracowania planu była taka sama jak w poprzedniej 

uchwale. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie 

dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/240/18  w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w rejonie miejscowości 

Przywitowo, Gmina Skrwilno , która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



 

Ad. 9. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami.  

Do połowy sierpnia był konkurs na drogi. Złożyliśmy wniosek na drogę Urszulewo-

Skudzawy i czekamy na rozstrzygnięcie. 

Od 3 do 17 września trwa nabór wniosków na budowę dróg w ramach Narodowego 

Programu Budowy Dróg Lokalnych . Kończymy opracowywać wniosek na drogę Skrwilno- 

Szucie Skudzawy. Całość zadania to 6,5 mln zł i dzielimy je na dwie części. 

Dofinansowanie projektu  to 50 % . 

Na drodze przygotowywanej do budowy Mościska-Rak trwają prace geodezyjne. W miedzy 

czasie zaistniał plan miejscowy zagospodarowania przestrzennego tych miejscowości co 

będzie dużym ułatwieniem przy wykupie działek przy realizacji tego zadania. Pan Premier 

obiecuje skierowanie środków budżetu państwa na drogi lokalne . My jesteśmy 

przygotowani do składania wniosków na takie zadania. 

Na koniec września  będziemy oddawali do użytku przedszkole po remoncie . Czekamy na 

meble do sal przedszkolnych. W najbliższej przyszłości należałoby przemyśleć powstanie na 

tej bazie żłobka. 

 W miesiącu październiku planujemy otwarcie Sali gimnastycznej w Okalewie. W tej chwili 

trwają prace wykończeniowe. 

W przyszłym tygodniu przewidywane jest zakończenie prac na cmentarzu w Skrwilnie 

związanych z odnowieniem grobów Chełmickich. 

Następnie wójt poinformował o czekających gminę w najbliższym czasie uroczystościach: 

16 września , w Skrwilnie odbędą się obchody 100 lecia Odzyskania Niepodległości.  

Uroczystości rozpocznie mszą św. o godz. 11,30 , a od godz. 14 w parku Patriotyczny 

Piknik Rodzinny.  

6 października odbędzie się bieg Niepodległości, a 14 października odbędą się uroczystości 

patriotyczne w miejscu pomordowanych w Raku, a  

Ad. 10. 

Wniosków i zapytań nie było. 

 Ad. 11. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


